
  
 

ZÁPIS ZE SCHŮZE PŘEDSTAVENSTVA FAKULTNÍHO KLUBU BION 

Datum konání: 22. 11. 2015 

Místo konání:  Klubovna DM SPŠS (Sosík) 

Předsedající:   Jan Štrobl 

Zapisovatel:   Martin Jíška 

 
 
Přítomní členové Představenstva: Martin Jíška, Daniela Šimonková, Jan Štrobl, Tomáš 
Pokorný, Matouš Hrbek 
 

Přítomní hosté: Petr Knedlík, Ondřej Hladík, Jan Tybl,  

 
 

Program schůze:  

1) Rekapitulace situace klubu 

2) Schválení zápisu z minulého zasedání 

3) Rozpuštění představenstva 

Zápis ze schůze: 

1) Rekapitulace situace klubu 

 Jan Štrobl zrekapituloval finanční situaci klubu a akce, které se pořádali za 

uplynulý rok. Vyzdvihl hlavně problémy s Kladenským majálesem a úspěšnou akci běh 

Kladno – Lidice. Dále poukázal na nutnost propagace aplikace o ČEZ – Pomáhej 

Pohybem pro podporu Korálku. 

 

2) Schválení zápisu 

 Schválení zápisu z minulého zasedání (5-0-0) – schválen 

 

3) Rozpuštění Představenstva Fakultního klubu BION 

Jan Štrobl jako předseda rozpustil představenstvo. 

 



  
 

 

ZÁPIS ZE SCHŮZE PŘEDSTAVENSTVA FAKULTNÍHO KLUBU BION 

Datum konání: 22. 11. 2015 

Místo konání:  Klubovna DM SPŠS (Sosík) 

Předsedající: Tomáš Pokorný 

Zapisovatel:  Martin Jíška 

 
Přítomní členové Představenstva: Petr Knedlík, Ondřej Hladík, Jan Tybl, Martin Jíška, Daniela 
Šimonková, Tomáš Pokorný, Matouš Hrbek 
 

Přítomní hosté: Jan Štrobl 

 
Program schůze:  

1) Volba předsedy 

2) Jmenování dalších funkcí 

3) Vánoční večírek 

4) Další akce 

5) Situace sítě na GDM 

6) Ostatní 

7) TPPP 

Zápis ze schůze: 

1) Volba předsedy 
Jan Štrobl navrhl na předsedu Tomáše Pokorného. Tomáš přijímá.  
Hlasování (7-0-0) – Předsedou Fakultního klubu BION se stává Tomáš Pokorný 

 
2) Jmenování dalších funkcí 

 Návrh na pozici místopředsedy Martin Jíška - schváleno. 

 Návrh na zapisovatele: Martin Jíška – schváleno 

 Návrh na správce sítě: Martin Matějek – schváleno 

 Návrh na pokladníka: Martin Jíška – schváleno 

 Návrh na sportovní výbor: Petr Knedlík, Lenka Řezníková, Marek Doseděl – 
schváleno 

 Návrh na správce posilovny GDM: Jan Kadavý – schváleno 



  
 

 Návrh na zástupce propagace: Petr Knedlík – schváleno 

 Návrh na správce WikiBIONu: Matouš Hrbek – schváleno 

 Návrh na delegáta a zástupce delegáta: Tomáš Pokorný, Jan Tybl – schváleno 

 Jan Štrobl informoval představenstvo, že předsedou SVALu se stala Lenka 
Hanáková 

 
3) Vánoční večírek 

Uspořádání vánočního večírku dostal na starost Ondřej Hladík, datum 15. 12. 2015, 

Místo pivovar Starokladno 

 

4) Další akce 

Mikuláš na Sosíku: 7-8. 12. 2015 

Svařák na Sosíku: 21. 12. 2015 

Na GDM se mají dohodnout, jestli taky nějakou z těchto akcí uspořádají 

 

5) Situace sítě na GDM: 

Jan Tybl a Matouš Hrbek dostali za úkol zjistit funkčnost kabelů a připravit je na 

doplnění nových AP. 

 

6) Ostatní: 

Jan Tybl: návrh na zakoupení vybavení na GDM – schváleno 

Martin Jíška objedná na Alza.cz (držáky kabelů, stropní držák, prodlužky…) 

 

Tomáš Pokorný předal představenstvu žádost o propagaci Studentské Unie na 

Gaudeamu, ve zkouškovém. Účast se upřesní později. 

 

 Jan Tybl uspořádá ping-pongový turnaj na GDM; možná pomoc Sportovního výboru 

 

Jan Štrobl: návrh na ocenění lidí z vedení fakulty za pomoc studentům na Setkání 

vedení se studenty v letním semestru – děkan, Hozman, celé studijní oddělení, Ida 

Skopalová atd. Představenstvo popřemýšlí o formě. 

 

7) TPPP 

Téměř Povinné Poschůzové Pivo se odehrálo v Dundee 


